
                                                                   MILETÍN  
 nám. Karla Jaromíra Erbena č.p 99
  507 71, e-mail:nosek@miletin.cz  

č.j.  141 /2015                                       Zpracoval : Nosek M.           Dne: 5.3.  2015

Věc :Zápis z pracovní schůzky konané dne 4.3.2015

Přítomni : Nosek M, Hlaváčková S, Cermanová M, Hak B, Machačka O, Kožíšek T, Hlaváček M,
Svobodová M, Hamanová M, Petera F.
Nepřítomen – omluven : Marek V.

1. Zpráva  finančního  výboru  o  rozpočtu  města  Miletín  na  rok  2015.  FV  doporučuje  ke
schválení návrh předloženého rozpočtu. Všichni pro. Bude předmětem jednání na VZ.

2. Půjčka z Fondu rozvoje bydlení. Lze půjčit 150 000,- Kč. Všichni pro. Bude předmětem
jednání na VZ.

3. V budově  č.p 100 se uvolnil sociální byt. Zastupitelé deseti hlasy rozhodli, že byt bude
přidělen paní Širocké.

4. Současný nájemce kiosku v kempu a na koupališti doposud neuhradil nájem za rok 2014 a
rovněž neuhradil za spotřebu elektřiny, vody a za svoz odpadů. Celkem dluží částku ve výši
80 570,- Kč. Město opakovaně vyzývalo pana Domince o uhrazení dluhu avšak neúspěšně.
Celou věc a další postup ve vymáhání dluhu zajistí starosta města. Zastupitelé  navrhují buď
vyhlásit pronájem kiosku novému zájemci nebo provozovat kiosky městem. V případě, že se
do konání veřejného zasedání dne 11.3.2015 nepodaří dojednat odpovědného člověka, který
by  byl  schopen  řídit  provoz  kiosků  za  město,  budou  kiosky  dány  do  nájmu.  Bude
předmětem jednání na VZ.

5. Informace  o  úspěchu  člena  zastupitelstva  pana  B.Haka,  který  si  převezme  cenu
Královéhradeckého kraje ,, Zlatá koruna“ za práci s dětmi. 

6. Starosta informoval o podaných žádostech o dotace. Dotace nejsou nárokové a zda jsme byli
úspěšní nebo ne zatím nevíme.
- Podpora činnosti turistických center – Info Mateřídouška
- Podpora hasičské techniky- cisterna
- Obnova a údržba venkovské zástavby – vybudování chodníku na hřbitově
- Obnova a údržba venkovské zástavby – sokolovna
- Pohybová gramotnost – celoroční projekt akcí pro děti

7. Starosta informoval o stavu repasu hasičské cisterny. V současné době probíhá sbírka, kde
občané do kasičky v umístěné v Infocentru darovali 24 000,- Kč, zároveň zasílají na účet
města okolní obce a firmy různé částky. Dále informoval o jednání s 1. náměstkem hejtman
panem Rumlem, krajským ředitelem HZS Královéhradeckého kraje a předsedou finančního
výboru Královéhradeckého kraje a možné finanční pomoci spolupodílet  se na nákladech
repasu cisterny. Výsledek není zatím znám. Dotace od Ministerstva vnitra ve výši 1 400
000,- Kč je oficiálně potvrzena. Celkové náklady na repas jsou ve výši 2 800 000,- Kč.  

8. Obce mají ze zákona povinnost zřídit jednotku požární ochrany a i plnit další úkoly dle
zákona č. 133/1985. V současné době však velmi málo obcí tuto povinnost splňuje. Z tohoto
důvodu Miletín  nabídne obcím možnost  za ně  tuto  povinnost  vykonávat.  Koeficient  za
výkon je navržen ve výši 110,- Kč za osobu a rok. Bude projednáno na VZ  .

9. Firma O2 má zájem uložit optický kabel na pozemky ve vlastnictví města Miletín a to po
levé  straně  pozemků  před  firmou  MILTEX.  Vzhledem  k  tomu,  že  zde  je  plánované
oddychová zóna zastupitelé nesouhlasí a navrhují uložit kabel na pozemek podél silnice k



firmě Miltex v ulici Lhotova.
10. Město Miletín obdrželo žádost pana JORA Jiřího o možnosti odkoupení stavební parcely v

ulici  Lacinova,  kde  je  plánovaná  výstavba  rodinných domků.  V  místě  však  nejsou
vybudovány  inženýrské  sítě.  Vzhledem  k  tomu,  že  město  zatím  nezná  předpokládané
náklady není možné určit částku za m2. Do 30.6.2015 vyzvat firmu, která dělá projekt, aby
věc urychlila a předložila přibližný rozpočet a projekt. Zastupitelstvo nedoporučuje prodávat
nezasíťované parcely a to i vzhledem k tomu, že by to mohlo dělat problém v získání dotace
na zasíťování. V rámci evropských dotačních titulů bude pravděpodobně vyhlášen dotační
titul  na zasíťování  inženýrskými  sítěmi.  Město Miletín se pokusí  získat  dotaci,  tak aby
mohlo být co nejdříve započato s pracemi.  

11. Starosta informoval, že bude v krátké době vyhotovena smlouva mezi obcemi Rohoznice a
Miletín o výměně pozemků. 

12. Starosta informoval,  že si  nechal  zpracovat (zdarma ) studii  možnosti  získání dotace na
zateplení  budovy  sokolovny,  kterou  vyhlásilo  ministerstvo  životního  prostředí.  Bohužel
bychom  nesplňovali  podmínky  a  úspěšnost  by  bylo  velmi  malá.  Dále  bude  sledováno
vyhlašování jiných dotačních titulů.

13. Provozovatel Miletínské pouti firma Janeček požádala o možnost zrušení inflační doložky
za nájem náměstí ke konání pouti a snížení nájmu. Zastupitelstvo navrhuje zrušit inflační
doložku a  nájem snížit ze současných 144 059,- Kč na 135 000,- Kč. Bude projednáno na
VZ.

14. Starosta informoval, že můžeme opět využít možnosti dotací na zaměstnání pracovníků na
veřejně prospěšné práce. Navrhuje požádat o tři pracovníky od dubna a jednoho od května
všechny na dva roky. Zastupitelé souhlasí, bude projednáno na VZ.

15. Obce mají  ze zákona povinnost  zajistit  třídění a svoz bio odpadu. Několik firma město
kontaktovalo a tuto službu by pro město vykonávalo.  Všechny firmy kromě  jedné však
požadují platby, což by se promítlo do poplatku za svoz komunálního odpadu, který by byl
navýšen. Zastupitelé tedy navrhuje uzavřít  smlouvu s firmou AFM s.r.o, která bude tuto
službu provádět zdarma. Občané Miletína budou moci bio odpad (nepatří sem zbytky jídel,
uhynulá zvířata apod) možnost  odkládat do boxu v areálu dílen,  odkud bude bio odpad
odvážen.  Bude jednáno na VZ.

16. Finanční výbor provede kontrolu hospodaření ve škole za roky 2013 a 2014. 
17. Veřejné zasedání se koná ve středu dne 11.3.2015 od 18.00 hodin ve spolkovém domě. 

                                           Nosek Miroslav
                                                             starosta města Miletín        


